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MØTEINNKALLING 
 

 

 

Utvalg: Utvalg for levekår  
Møtedato: 24.09.2012 
Møtested: Sandnes skole   OBS! MØTESTED! 
Møtetid: Kl. 11:00 
 

 

 

Ved eventuelt forfall, er representantene selv ansvarlig for å innkalle vara. 
 
Varamedlemmer møter etter nærmere innkalling. 
 
 I møtet vil det bli gitt en orientering fra Pål Haldorsen, nytilsatt veileder for Frisklivs-
sentral. 
 
 
 
 
 
 
 

Kirkenes, 11.02.2012  
 

 
 

 
Stine Tharaldsen 

Utvalgsleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

        SMW 
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SAKSLISTE: 

Saksnr.: Sakstittel: ArkivsakID:  
 

051/12 JAKOBSNES GRENDEHUS - SØKNAD OM 
DRIFTSTILSKUDD 
Saksordfører: Monica Hauge Stiansen 
(mstiansen@hotmail.com)  

12/1355 

    

052/12 ARCTIC RACE OF NORWAY - SØKNAD OM 
TILSKUDD 
Saksordfører: Andre Johnsen (and-jo5@online.no)  

12/2091  

    

053/12 SØKNAD OM STØTTE - OKTOBERSTEVNET 
2012 
Saksordfører: Helene Erlandsen 
(helene.erlandsen@live.no)  

12/1059  

    

054/12 SØKNAD OM STØTTE BAR INTERNATIONAL 
2012 
Saksordfører: Stine Tharaldsen (stithar@live.no)  

12/1354  
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JAKOBSNES GRENDEHUS - SØKNAD OM DRIFTSTILSKUDD 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 20.06.2012 SAK ANG. JAKOBSNES 
GRENDEHUS 

2 11.05.2012 LOKALE LAGS INTERESSE FOR 
GRENDEHUSET PÅ JAKOBSNES? 

3 10.05.2012 SØKNAD OM TILSKUDD 

4 23.04.2012 SØKNAD OM TILSKUDD 

5 05.07.2012 SAK ANG. JAKOBSNES 
GRENDEHUS 

 

 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

12.04.2012 
 

I Hilde Kristin Eriksen SØKNAD OM TILSKUDD 

mailto:postmottak@sor-varanger.kommune.no
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10.05.2012 U Hilde Kristin Eriksen SØKNAD OM TILSKUDD 

11.05.2012 U Jakobsnes 
Helselag/Jakobsnes 
Idrettslag/Ropelv 
Bygdelag 

LOKALE LAGS INTERESSE FOR 
GRENDEHUSET PÅ JAKOBSNES? 

15.06.2012 I Jakobsnes Helselag 
v/ Evelyn Olsen Lid 

SAK ANG. JAKOBSNES GRENDEHUS 

04.07.2012 I Evelyn Olsen Lid SAK ANG. JAKOBSNES GRENDEHUS 

 

 
 
Kort sammendrag: 
I brev av 12.04.12 søker Hilde K Eriksen på vegne av driftsstyret for Jakobsnes Grendehus 
driftstilskudd fra kommunen slik ordningen har vært tidligere. 
 
I brev av 11.05.12 ber kommunen Jakobsnes Helselag, Jakobsnes idrettslag og Ropelv 
bygdelag om en uttalelse ad situasjonen for Grendehuset og fremtiden med frist til 20.06.12 
å avgi sin uttalelse, 
Pr dato er det bare Jakobsnes Helselag som har sendt sin kommentar til kommunen. 
For 2011 ble det søkt innen for utlyst frist, og Utvalg for levekår bevilget kr 20.000,- til drift av 
Grendehuset. 
Viser videre til vedlagte brev av 04.07.12 til Ordføreren fra Evelyn Olsen Lid hvor hun 
redegjør for historien om Grendehuset på Jakobsnes. 
 
I 2012 ble det ikke innenfor den utlyste frist søkt om midler, begrunnelsen finner en i styrets 
brev av 12.04.12. Det er ikke bevilget midler i 2012. 
 
I helselaget brev av 15.06.12 fremkommer følgende vedtak: Jakobsnes Helselag ser ingen 
muligheter til å overta drifta av Grendehuset. 
 
Helselaget argumenterer for viktigheten av å ha et slikt hus i bygda, og er ganske fortvilt 
dersom huset blir solgt. 
Responsen som har vært i forhold til kommunens brev av 11.05.12, gir ikke grunnlag for 
fortsatt drift av grendehuset da ingen lag og organisasjoner i lokalsamfunnet ønsker å overta 
huset i lag eller som eneeier. 
 
Rådmannen vil derfor vise til sin innstilling fra 2006, og konkludere med at grendehuset 
legges ut for salg til høystbydende over takst m/ den reserverasjon om at deler av bygget må 
tilrettelegges for utleie til arrangementer. 
Kommunens virksomhet for FDV forestår innhenting av takst,  
Videre vil det være naturlig at ny eier for denne delen av bygget, må kunne søke støtte fra 
Utvalg for levekår (midler øremerket ”idrettslagseide anlegg og bygg og grendehus”). 
 
For 2012 innvilges et driftstilskudd på kr 50.000,- som dekkes av disposisjonsfondet. 
 
 
Faktiske opplysninger: 
I brev av 12.04.12 søker Hilde K Eriksen på vegne av driftsstyret for Jakobsnes Grendehus 
driftstilskudd fra kommunen slik ordningen har vært tidligere. 
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I brev av 11.05.12 ber kommunen Jakobsnes Helselag, Jakobsnes idrettslag og Ropelv 
bygdelag om en uttalelse ad situasjonen for Grendehuset og fremtiden med frist til 20.06.12 
å avgi sin uttalelse, 
Pr dato er det bare Jakobsnes Helselag som har sendt sin kommentar til kommunen. 
Viser videre til vedlagte brev av 04.07.12 til Ordføreren fra Evelyn Olsen Lid hvor hun 
redegjør for historien om Grendehuset på Jakobsnes. 
 
Historikk: 
Rundt 1985 kjøpte kommunen den gamle snekkerfabrikken på Jakobsnes, og huset ble 
bygget om til grendehus. 
Kulturetaten startet den gangen opp med fritidsklubb i deler av lokalene – dette fortsatte frem 
til ca 2006. 
Videre var tanken å etablere dette bygget som et andelslag – det eneste som kom på plass 
var et interimsstyre. Den 27.04.88 ble det valgt et styre, og følgende lag og foreninger 
foruten kommunen engasjerte seg: Arbeiderlaget, helselaget, Ropelv bygdelag, 
småbåteierforeningen, idrettslaget og bedriftsidrettslaget Snekker’n. 
Det var et stort engasjement i bygda, og huset ble renovert og mye brukt på hele 90-tallet.  
 
Det viser seg at andelslaget aldri formelt ble etablert og manglende arkiv gjør det vanskelig å 
kunne ha full oversikt over hva som skjedde i styret for grendehuset. 
 
Sør-Varanger kommune står som hjemmelshaver til tomt og bygninger, gnr 29, bnr 22 og fnr 
1, men har ikke vært medtatt i kommunens eiendomsportéfølge, og det har vært styret som 
har hatt forsikringsavtalen og betalt kommunale avgifter mv helt frem til 2010. 
På tomten står det en stålhall som Museet disponerer som lager og som de betaler for. 
Denne er ikke med i problematikk ”salg av grendehus”. 
 
Frem til og med 2001 bevilget kommunen et tilskudd på kr 100.000,- pr år og de siste årene 
frem mot 2004 kr 50.000,-. Og frem til 2006 betalte kommunen i tillegg en husleie på ca 
70.000,- pr år for fritidsklubben. 
I 2006 ble lokalene stengt etter initiativ fra kommunens hovedverneombud. 
 
Det er klart at etter at kommunens tilskudd ble redusert og husleien fra fritidsklubben uteble, 
har engasjementet blitt mindre. 
Ved utløpet av 2005/ starten av 2006 begynte de økonomiske problemene å tårne seg opp. 
I mars 2006 tok Helselaget kontakt med kommunen hvor de ba om at kommunen tok tak i 
saken – kassereren ville ikke lenger ha ansvaret. Idrettslaget hadde også skrevet til 
kommunen om det samme. 
Den 16. mai ble det arrangert et møte på grendehuset som kommunen hadde innkalt til. 
Konklusjonen var at alle de fremmøtte ønsket at det var et grendehus i bygda, men ingen 
ønsket å ta ansvaret ut fra at antall brukere/brukerdager var stert redusert og den gamle 
dugnadsånden var ikke lenger der. 
 
Det ble satt ned et utvalg som skulle vurdere fremtiden for grendehuset. 
Konklusjonen ble: 

1. Det er ikke grunnlag for å formalisere etableringen av et grendehus som 
andelslag. 

2. Ingen aktuelle lag og foreninger på Jakobsnes og i Ropelv så seg i stand til å 
overta bygget (ikke en gang med en medgift fra kommunen). 

3. Kommunen har ikke økonomi til å sette fritidslokalene i tilfredsstillende stand. 
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4. Grendehuset legges ut for salg (utenom Stålhallen) til høystbydende over takst 
med klausul om at ny eier måtte tilrettelegge for arrangementer/utleie til lag og 
foreninger, institusjoner og enkeltpersoner. 

5. Begrenser driftsutgifter samt at leietakere selv må bekoste de faktiske kostnadene 
for varme og bruk inkl snøbrøyting. 

6. SVK dekker medgåtte driftskostnader for 2006 på inntil 100.000,- som dekkes av 
kommunens disposisjonsfond. 

Rådmannen la den 07.11.06 frem en sak for kommunestyret med utvalgets konklusjon som 
innstilling. 
I kommunestyret den 14.12.06 i sak 097/06 ble følgende vedtak fattet: 

1. Kommunestyret ber administrasjonen, sammen med lag og foreninger på 
Jakobsnes/Ropelv komme sammen for å få til en formalisert drift av Jakobsnes 
Grendehus. 

2. Kommunestyret bevilger kr 75.000,- i tilskudd til Jakobsnes grendehus for 2007. 
3. Sør-Varanger kommune dekker medgåtte driftskostnader for 2006 – inntil 100.000 

kr som dekkes av kommunens disposisjonsfond. 
4. Lag og foreninger finner en driftsløsning med frist 2007. 

 
I Formannskapssak 090/07 ble følgende vedtak fattet ad grendehuset: 
Sør-Varanger kommunestyre vedtar å bevilge kr 50.000,- som driftsstøtte til Grendehuset på 
Jakobsnes for 2008. 
Driftsansvaret for Grendehuset legges til styret for Grendehuset, jft Rådmannens 
saksfremlegg. 
 
I samband med budsjett 2009 ble det vedtatt at grendehusene skulle sidestilles med 
idrettslagseide anlegg og bygg, men Grendehuset fikk utbetalt kr 50.000,- også for 2009. For 
2010 ble dett ikke søkt om midler fra styret i grendehuset – og derfor ikke utbetalt noe. 
 
For 2011 ble det søkt innenfor utlyst frist, og Utvalg for levekår bevilget kr 20.000,- til drift av 
Grendehuset. 
 
I 2012 ble det ikke innenfor den utlyste frist søkt om midler, begrunnelsen finner en i styrets 
brev av 12.04.12. Det er ikke bevilget midler i 2012. 
 
I helselaget brev av 15.06.12 fremkommer følgende vedtak: Jakobsnes Helselag ser ingen 
muligheter til å overta drifta av Grendehuset. 
 
Helselaget argumenterer for viktigheten av å ha et slikt hus i bygda, og er ganske fortvilt 
dersom huset blir solgt. 
Laget mener at Hilde og Alf Eriksen gjør en kjempejobb med å holde orden og administrere 
utleie og nødvendig dugnad. 
Derfor ber de om at kommunen dekker et driftstilskudd på 60.000 kr inkl strøm og at en 
beholder ordningen som er i dag med kommunen som eier, og lokalt styret. 
Helselaget vil videre bistå med å få valgt ny kasserer snarest. 
 
Rådmannens vurdering/konklusjon: 
 
Rådmannen registrerer at situasjonen fra 2006 fortsatt eksisterer – ingen organisasjoner på 
Jakobsnes eller Ropelv vil forplikte seg til å påta seg ansvar for grendehuset og få dette 
økonomisk til å gå i balanse. Mange vil ha tilgang til et slikt hus, og to personer har og vil 
administrere utleie og ha ansvaret for enkelt vedlikehold/tilsyn. 
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Kommunens økonomi tilsier at en ikke lenger kan holde et slikt hus i drift i årene fremover. 
Kommunens FDV avdeling har ikke ressurser til å ha det driftsmessige ansvaret og 
vedlikeholdsansvaret. De siste årene er kommunens vedlikeholdsbudsjett redusert, og for 
årene 2013 og 2014 vil en fortsatt stå ovenfor store omstillinger hva gjelder økonomien. 
 
Responsen som har vært i forhold til kommunens brev av 11.05.12, gir ikke grunnlag for 
fortsatt drift av grendehuset da ingen lag og organisasjoner i lokalsamfunnet ønsker å overta 
huset i lag i fellesskap eller som eneeier. 
 
Rådmannen vil derfor vise til sin innstilling fra 2006, og konkludere med at grendehuset 
legges ut for salg til høystbydende over takst med den reserverasjon om at deler av bygget 
må tilrettelegges for fortsatt utleie til arrangementer mv. 
Kommunens virksomhet for FDV forestår innhenting av takst og gjennomføre 
salgsprosessen.  
Videre vil det være naturlig at ny eier for denne delen av bygget, må kunne søke støtte fra 
Utvalg for levekår (midler øremerket ”idrettslagseide anlegg og bygg og grendehus”). 
 
For 2012 innvilges et driftstilskudd på kr 50.000,- som dekkes av disposisjonsfondet. 
 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
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Alternative løsninger: 
I en svært begrenset periode kan kommunen ta ansvaret for driften av grendehuset innenfor 
en begrenset økonomisk ramme. Dette forutsetter at huset dokumentert blir benyttet av 
lokale lag og foreninger, enkeltpersoner, institusjoner mv. 
Dette vil kreve en evaluering i løpet av første halvår 2014 med påfølgende politisk 
behandling. 
 
 
Forslag til innstilling: 
 

1. Sør-Varanger kommunestyre vedtar å utlyse for salg Grendehuset på Jakobsnes, gnr 
29, bnr 22 og fnr 1. (Stålhallen holdes utenfor salget) til høystbydende over takst. 
Det forutsettes at en del av huset fortsatt vil bli brukt til utleie for arrangementer. 
Ny eier gis også mulighet til å søke på kommunens årlige utlyste midler til 
idrettslagseide anlegg og bygg samt grendehus. 

 
2. For 2012 innvilges et driftstilskudd på kr 50.000,- til styret for Grendehuset på 

Jakobsnes til dekning av faste utgifter, jfr søknad av 12.04.12. Beløpet belastes 
disposisjonsfondet. 

 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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Jakobsnes Helselag/Jakobsnes Idrettslag/Ropelv Bygdelag 
 
 
Likelydende brev til hver av organisasjonene. 
 

 

 

 
Vår ref.:  
Saksnr.: 12/1355/3 

Deres ref.: Dato: 
11.05.2012 

Saksbehandler: 
Nils-Edvard Olsen 

Telefonnr.:  
 78 97 74 40 

Epostadresse: 
postmottak@svk.no  

 

 

 

LOKALE LAGS INTERESSE FOR GRENDEHUSET PÅ JAKOBSNES? 
 
Sør-Varanger kommune har mottatt brev fra Styret for Grendehuset på Jakobsnes av 
12.04.12. Her redegjør en for de økonomiske utfordringene som en står ovenfor fremover for 
å kunne tilby huset for utleie i lokalsamfunnet. 
 
I 2006 fremmet Rådmannen et forslag om å legge ut Grendehuset for salg (unntatt stålhallen 
som Museet disponerer) med forbehold av at kjøper ga mulighet for arrangementer/utleie til 
lag og foreninger, institusjoner og enkeltpersoner. 
Kommunestyret vedtok i sak 097/06 å bevilge kr 75.000 i tilskudd til Grendehuset samt 
dekket påløpne kostnader for 2006 på inntil 100.000 kr. Videre skulle lokale lag og foreninger 
finne en driftsløsning i løpet av 2007. 
 
I sak 069/07 vedtok kommunestyret å bevilge et driftstilskudd på 50.000 kr for 2008, og at 
driftsansvaret for lå til styret for Grendehuset. 
For 2009 ble det samme beløpet utbetalt. 
I 2010 ble det ikke søkt og ikke gitt noen bevilgning. 
For 2011 ble det søkt og bevilget kr 20.000 til Grendehuset, jfr vedtak 015/11 i Utvalg for 
levekår. 
 
For 2012 er det ikke søkt om midler da en ikke fikk sendt en søknad innen fristen som var 
den 15. Mars 2012. Grunnet sykdom har en ikke fått avlagt regnskap for 2011. 
 
Sør-Varanger kommune vil i løpet av 2012 vurdere hva som skal skje med Jakobsnes 
Grendehus. Kommunen ser at det ikke er mulig at kommunen har det hele og fulle 
driftsansvaret for bygget. Kommunen har jo Jakobsnes Oppvekstsenter til bruk for 
kommunale behov. 
 Ut fra det vil en måtte vurdere flere alternativer som for eksempel: 

 Overføre bygget vederlagsfritt til en eller flere lokale organisasjoner 

 Avhende og selge bygget på det åpne marked. 
 
Som et ledd i saksforberedelsen, tillater en å kontakte de tre gjenværende organisasjonene 
som deltok i arbeidet med ”fortsatt drift av grendehuset” i 2006 og fremover. 
 
Spørsmålet er:  

http://www.svk.no/
mailto:postmottak@svk.no
mailto:postmottak@svk.no
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Er det interessant å overta eier- og driftsansvaret for Jakobsnes Grendehus. Dette kan være 
et fellesopplegg mellom flere organisasjoner eller en enkelt organisasjon. 
 
Sør-Varanger kommune ber om en tilbakemelding innen den 20. Juni 2012. Her er alle 
konstruktive innspill viktig å få frem. 
Viktig for alle er at en får et mer forutsigbart og forpliktende opplegg for Grendehuset! 
Lokalsamfunnet har utfordringen! 
 
Eventuelle spørsmål kan rettes til undertegnende, tlf 78977440 eller mail neo@svk.no  
 
 
 
 

Med vennlig hilsen 
 
 

 
Nils-Edvard Olsen 

spesialrådgiver 
 
  
 
 
 

Kopi:    
Virksomhetsleder FDV Ivar W. Kaski Boks 406 9915 KIRKENES 
Rådmann Bente Larssen Boks 406 9915 KIRKENES 
Virksomhetsleder Allmenn kultur Harald 
Sørensen 

 9915 KIRKENES 
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Hilde Kristin Eriksen 
 

 

 

     

 

 
Vår ref.:  

Saksnr.: 12/1355/2 

Deres ref.: Dato: 

10.05.2012 

Saksbehandler: 
Ivar W. Kaski 

Telefonnr.:  
 78 97 75 21 

Epostadresse: 
postmottak@svk.no  

 

 

SØKNAD OM TILSKUDD 
 
Viser til ditt brev av 12.04.12.  
 
Din søknad om tilskudd vil endre forutsetningen for vedtaket som Kommunestyret fattet 
14.12.2006 om driften av Jakobsnes grendehus. Det vil derfor være nødvendig med ny 
politisk behandling av saken.  
 
Det vil ta noe tid før en avgjørelse fattes, men vi regner med at det kan gjøres innen 
utgangen av 2012. 
 
Dersom Grendehusstyret kommer i en økonomisk umulig situasjon før det, ber vi om at dere 
tar kontakt med oss.  
 
 
 
 

Med vennlig hilsen 
 
 
 

Ivar W. Kaski 
virksomhetsleder 
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SAKSFRAMLEGG  
Sak til politisk behandling 

 
 

Saksbehandler:  Nils-Edvard Olsen 
Virksomhetsleder: , tlf.  

Dato:  14.08.2012 
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Saksordfører: 
Andre Johnsen 

 
SAKSGANG 

Behandling: Møtedato: Saksnr.: 

Utvalg for levekår 24.09.2012 052/12 

 

 

 
  

ARCTIC RACE OF NORWAY - SØKNAD OM TILSKUDD 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 09.08.2012 ET LØFT FOR LANDSDELEN PÅ 
HJUL - ARCTIC RACE OF NORWAY 
(ARN) 

2 03.08.2012 ARCTIC RACE.PDF 

3 14.08.2012 Fakta om Arctic Race of Norway.pdf 

4 14.08.2012 Arctic Race of Norway kommuner i 
Nord Norge.pdf 

5 14.08.2012 NLY12072544T00.pdf 

 

 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

25.07.2012 
 

I Arctic Race SØKNAD OM STØTTE 

mailto:postmottak@sor-varanger.kommune.no
http://www.sor-varanger.kommune.no/
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09.08.2012 I Alta kommune 
v/Ordfører 

ET LØFT FOR LANDSDELEN PÅ HJUL - 
ARCTIC RACE OF NORWAY (ARN) 

 

 

 
 
 
Kort sammendrag: 
I mail av 25.07.12 søker Arctic Race of Norway v/ daglig leder Knut-Eirik Dybdal alle 
kommunene i Nordland, Troms og Finnmark om økonomisk bidrag/garantier for å kunne 
gjennomføre sykkelløpet Arctic Race of Norway sist i juli 2013. Det argumenteres med at 
dette vil være ”det største årlige markedsføringsprosjektet av Nord-Norge og Norge igjennom 
alle tider”. 
Alta kommune v/ fung ordfører sier i brev av 09.08.12 at de vil stille med minimum kr 
100.000, og oppfordrer sterkt alle kommunene i Finnmark er med på dette spleiselaget og 
stiller et beløp. De mener alle kommunene vil kunne være aktuelle for gjennomføringen av 
rittene. 
 
Den totale garantisummen fordelt over 3 år er på 60 mill kr. 
Kommunen er nå igjennom en vanskelig økonomisk situasjon hvor budsjettene til 
kommunens virksomheter reduseres betraktelig. 
Det er søkt om et engangsbidrag eller støtte pr år i 3 år. Det begrunnes i søknaden med at 
dette er å oppfatte som en garanti og ikke kommer til innfrielse uten at rittets regnskap går 
med underskudd. 
Rådmannen oppfatter dette som et meget risikofylt prosjekt. 
Med dette utgangspunktet seg ikke Rådmannen det forsvarlig å bidra økonomisk til 
prosjektet Arctic Race. 
 
Faktiske opplysninger: 
I mail av 25.07.12 søker Arctic Race of Norway v/ daglig leder Knut-Eirik Dybdal alle 
kommunene i Nordland, Troms og Finnmark om økonomisk bidrag/garantier for å kunne 
gjennomføre sykkelløpet Arctic Race of Norway sist i juli 2013. Det argumenteres med at 
dette vil være ”det største årlige markedsføringsprosjektet av Nord-Norge og Norge igjennom 
alle tider”. 
Det er allerede gitt positive tilbakemeldinger fra det Internasjonale Cykleforbundet (UCI) om 
at Arctic Race kan bli en realitet i 2013 med internasjonale sykkelstjerner på startstreken. En 
endelig beslutning tas i september 2012 og forutsetter en tilfredsstillende økonomisk 
sikkerhet for gjennomføring av arrangementet. 
 
Sykkelrittet vil arrangeres i samarbeid med det franske selskapet ASO (Amaruy Sport 
Organisation) – selskapet som eier Tour de France, Rally Dakar, diverse Golf mesterskap 
mv. 
 
Følgende fylker/kommuner har allerede gitt sitt bidrag: Troms Fylkeskommunen kr 12 mill, 
Harstad kommune 150.000 kr, Tromsø 300.000 kr og Ibestad kommune 100.000 kr. 
 
Alta kommune v/ fung ordfører sier i brev av 09.08.12 at de vil stille med minimum kr 
100.000, og oppfordrer sterkt alle kommunene i Finnmark er med på dette spleiselaget og 
stiller et beløp. De mener alle kommunene vil kunne være aktuelle for gjennomføringen av 
rittene. 
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Den totale garantisummen fordelt over 3 år er på 60 mill kr. 
Det påpekes i søknaden at dette vil kunne gi direkte og indirekte effekt på ca 117 mill kr 1 år 
og i 2016 328 mill kr. 
Det vil bli en mediadekning verden over – spesielt i Europa og Amerika side rittet er tenkt 
gjennomført på ettermiddags- og kveldstid (på grunn av lyse netter og midnattsol). 
 
Rittet vil gå over 5 etapper i de tre nord-norske fylkene. Rytterne skal fraktes med Hurtigruten 
eller andre cruiseskip mellom etappene. Etappene skal variere fra år til år. 
 
Viser ellers til søknaden samt brevet fra Alta kommune. 
 
Rådmannen vurdering/konklusjon: 
Viktig med kreative krefter for å utvikle landsdelen og reiseliv samt legge grunnlaget for 
utvikling av som her sykkelsporten både profesjonelt og som folkesport. 
 
Sør-Varanger kommune har frem til i dag prioritert å bruke sine midler avsatt til kultur- og 
idrettsformål til søknader forankret i kommunen. 
Kommunen er nå igjennom en vanskelig økonomisk situasjon hvor budsjettene til 
kommunens virksomheter reduseres betraktelig. 
Det er søkt om et engangsbidrag eller støtte pr år i 3 år. Det begrunnes i søknaden med at 
dette er å oppfatte som en garanti og ikke kommer til innfrielse uten at rittets regnskap går 
med underskudd. 
Rådmannen oppfatter dette som et meget risikofylt prosjekt. 
Med dette utgangspunktet seg ikke Rådmannen det forsvarlig å bidra økonomisk til 
prosjektet Arctic Race. 
 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
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Økonomi: 
Ingen budsjettmessig inndekning til denne type tiltak/søknad 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger: 
Søknaden kan innfris med et beløp, men det forutsetter budsjettdekning, for eksempel fra 
disposisjonsfondet. 
 
 
 
Forslag til innstilling: 
Utvalg for levekår avslår søknaden fra Arctic Race of Norway om støtte/garanti i samband 
med et internasjonalt etapperitt på sykkel fra juli 2013, jfr søknad av 25.07.12. 
Begrunnelsen for avslaget, jfr Rådmannens saksfremlegg. 
 
 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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Stian Celius

Fra: Bente Larssen
Sendt: 26. juli 2012 09:22
Til: Postmottak
Emne: VS: Arctic Race of Norway!
Vedlegg: image001.png; Fakta om Arctic Race of Norway.pdf; Arctic Race of Norway 

kommuner i Nord Norge.pdf; NLY12072544T00.pdf; image002.jpg

Journalføres og settes tll NEO. 

 

 
 

Fra: Knut-Eirik Dybdal [mailto:knut-eirik.dybdal@nordic.no]  
Sendt: 25. juli 2012 20:54 

Til: 'borge.toft@alstahaug.kommune.no'; 'bjorn-atle.hansen@alta.kommune.no'; 

'kirsten.pedersen@andoy.kommune.no'; 'sow@ballangen.kommune.no'; 'hogne.eidissen@balsfjord.kommune.no'; 
'hege.walor.fagertun@bardu.kommune.no'; 'ole.petter.nybakk@beiarn.kommune.no'; 

'rolf.erik.soreide@berg.kommune.no'; 'bjorn.ove.persgard@berlevag.kommune.no'; 
'kirsti.gerhardsen@bindal.kommune.no'; 'gudmund.nygard@bjarkoy.kommune.no'; 

'rolf.kare.jensen@bodo.kommune.no'; 'anne.b.aspheim@bronnoy.kommune.no'; 'merethe.skille@boe.kommune.no'; 

'oyvind.hauken@batsfjord.kommune.no'; 'oystein.rorslett@dyroy.kommune.no'; 'tore.westin@donna.kommune.no'; 
'steinar.sorensen@evenes.kommune.no'; 'even.ediassen@fauske.kommune.no'; 'oystein.ruud@ffk.no'; 

'egil.heitmann@flakstad.kommune.no'; 'svein.tonnessen@gamvik.kommune.no'; 'pedbjo@gildeskal.kommune.no'; 
'lek@grane.kommune.no'; 'bjornar.storeng@gratangen.kommune.no'; 'jonny.karoliussen@hadsel.kommune.no'; 

'elin.eidsvik@hamaroy.kommune.no'; 'leif.vidar.olsen@hammerfest.kommune.no'; 
'hugo.hansen@harstad.kommune.no'; 'radmann@hasvik.kommune.no'; 'bent.overby@hattfjelldal-kommune.no'; 

'amund.eriksen@hemnes.kommune.no'; 'roy.skogsholm@heroy-no.kommune.no'; 'helge.hove@ibestad.kommune.no'; 

'hilda.vuolab@karasjok.kommune.no'; 'jan-hugo.sorensen@karlsoy.kommune.no'; 
'odd.keskitalo@kautokeino.kommune.no'; 'sigurd.beite@kvalsund.kommune.no'; 

'birger.bjornstad@kvafjord.kommune.no'; 'liv-wigdis.smith@kvanangen.kommune.no'; 
'einar.pedersen@kafjord.kommune.no'; 'erling.hanssen@lavangen.kommune.no'; 

'harald.larssen@lebesby.kommune.no'; 'runar.kristiansen@leirfjord.kommune.no'; 

'margrethe.hagerupsen@lenvik.kommune.no'; 'monika.olsen@loppa.kommune.no'; 'karl-
anton.swensen@luroy.kommune.no'; 'Leif.Lintho@lyngen.kommune.no'; 

'per.gunnar.johnsen@lodingen.kommune.no'; 'jorgen.kampli@meloy.kommune.no'; 
'nils.olav.hagen@moskenes.kommune.no'; 'rita.johnsen@malselv.kommune.no'; 

'edmund.mikkelsen@masoy.kommune.no'; 'wiggo.lauritzen@narvik.kommune.no'; 

'kristin.eide.nordoy@nesna.kommune.no'; 'stian.lindgard@nesseby.kommune.no'; 
'asleik.rannestad@nordkapp.kommune.no'; 'paul.bakke@nfk.no'; 'kjetil.hallen@nordreisa.kommune.no'; 

'gunnar.lillebo@porsanger.kommune.no'; 'svenn.harald.johannessen@rana.kommune.no'; 'sle@rodoy.kommune.no'; 
'randi.gregersen@rost.kommune.no'; 'elisabeth.nutti@salangen.kommune.no'; 'anna.welle@saltdal.kommune.no'; 

'reidar.maeland@skjervoy.kommune.no'; 'merete.hessen@skanland.kommune.no'; 
'rolf.m.lossius@sortland.kommune.no'; 'roy.hanssen@steigen.kommune.no'; 'ellen-

beate.lundberg@storfjord.kommune.no'; 'signar.kristoffersen@somna.kommune.no'; 

'torbjorn.winther@sorfold.kommune.no'; 'wigdis.n.andersen@sorreisa.kommune.no'; Bente Larssen; 
'ja@tana.kommune.no'; 'bjorn.alling@tjeldsund.kommune.no'; 'lena.hansson@torsken.kommune.no'; 

'alf.rorbakk@tranoy.kommune.no'; 'stein.ovesen@tromsfylke.no'; 'goril.bertheussen@tromso.kommune.no'; 
'kjell.dreyer.larsen@trana.kommune.no'; 'konrad.saetra@tysfjord.kommune.no'; 'jens.betsi@vadso.kommune.no'; 
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'hans.erik.wilhelmsen@vardo.kommune.no'; 'magne.pettersen@vefsn.kommune.no'; 

'brit.skjevling@vega.kommune.no'; 'johnny.kvalo@vestvagoy.kommune.no'; 'ronald.bjoru@vevelstad.kommune.no'; 
'jan-tore.pedersen@varoy.kommune.no'; 'tommy.stensvik@vagan.kommune.no'; 'ole-

martin.karlsen@oksnes.kommune.no' 
Kopi: kari-anne.opsal@tromsfylke.no; marianne.bremnes@harstad.kommune.no; 

jens.johan.hjort@tromso.kommune.no; 'dag.siggur.brustind@ibestad.kommune.no' 

Emne: Arctic Race of Norway! 

 

Hei alle kommuner i Nord Norge! 

 

Jeg sender ut et felles skriv til alle kommuner i Nordland, Troms og Finnmark i håp om at vi i fellesskap skal få til 

Norges/Skandinavias største idrettsarrangement. 

Vedlegg 1 Info Arctic Race 

Vedlegg 2 Brev til kommunene  

Vedlegg 3 oppslag fra dagens Nordlys 

 

Jeg hadde kun e-postadresse til alle rådmenn, dere sender videre til deres ordfører. 

 

Skulle dere ha spørsmål til Arctic Race kan undertegnede treffes på telefon 24 timer i døgnet. 

 

Vi ser frem til å høre fra dere! 

 

Knut-Eirik Dybdal 
Daglig leder Arctic Race 
  

Telefon :           77 00 30 05 / 920 56 326 

Fax:                  77 00 30 01 

E-post:              knut-eirik.dybdal@nordic.no  

 

 
 



Et årlig internasjonalt etapperitt på landeveissykkel langs norskekysten 
Verdens beste syklister skal fraktes med Hurtigruten og/eller andre cruiseskip mellom de 5 etappene, som skal arran-
geres i Nordland, Troms og Finnmark. Etter hvert som arrangementet utvikler seg, kan rittet utvides til å gå over flere 
dager, og også med etapper i Trøndelag og videre nedover norskekysten. Etapper og start-/målbyer endres fra år til år. 
Alle kan få besøk av syklister og mediasirkuset.

Stor utviklingsmulighet for norsk arrangementskompetanse          
Lokale/nasjonale arrangører samarbeider med Europas største arrangements-selskap; Amaury Sports Organisation 
(ASO). ASO arrangerer sykkelklassikerne Tour de France, Spania Rundt og en rekke andre store sykkelarrangement i 
verden. I tillegg arrangerer de ørkenrallyet Dakar Rally, samt mange store arrangementer innen maraton og golf. ASO 
har avtaler med 200 TV-selskaper i 190 land.

Idrettsutøveren i fokus                                                                                 
Under Arctic Race of Norway vil båter fungere som hotell for utøverne. Rittet vil være det eneste etappesykkelrittet der 
utøveren og støttepersonell bor på samme hotell hele tiden. Etappesteder, arrangørbyer og de kulturelle innslagene 
planlegges og gjennomføres på en måte som gir et optimalt sportslig tilbud. Dette vil være en positiv opplevelse for 
idrettsutøverne som er på farten store deler av året.

En folkefest for alle                                                                                                
På hvert arrangørsted vil arrangøren sammen med lokale ildsjeler, idrettslag, næringsforeninger, kulturaktører og 
reiselivsaktører utvikle arrangementer for å skape lokale folkefester med aktiviteter for barn, bevegelseshemmede, 
unge, voksne og eldre. Et mosjonsritt der én eller en del av en etappe kan sykles av alle som vil, vil stå sentralt. På 
hvert arrangørsted vil det også arrangeres barnesykkelritt, der barna settes i sentrum. Anerkjente kunstnere inviteres 
til å lage kunstverk, forestillinger eller skulpturer som viser møter mellom kunst og idrett, der en også kan inkludere 
elementer som er særegne for det enkelte lokalsamfunn. Hvert arrangørsted vil også tilby festarrangementer med 
konserter som ramme for folkefesten – folkefester som vil tiltrekke store deler av lokalbefolkningen, samt mange 
tilreisende fra inn- og utland. I 2011 overvar 45 000 nordmenn én eller flere etapper av Tour de France og ferierte 1-2 
uker i Frankrike. 

En enorm profileringsmulighet for Norge                                    
Samarbeidet med ASO muliggjør TV-sendinger med profilering av idrett, natur, kultur, reiseliv og øvrig næringsliv til så 
mange som 200 kanaler i 190 land. Disse TV-kanalene har ASO i dag avtaler med. Gjennom Arctic Race of Norway 
profileres ikke bare én lokal arena. Landskapet, de lokale stedene, folket og kulturen er vår arena.

TV-sendinger til USA - «prime time», kveldstid i Europa                         
Gjennom å utnytte det arktiske lyset, kan etappene arrangeres kveldstid, med direktesendinger prime-time USA,  og 
samtidig i Europa på kveldstid. Et nytt marked for samarbeidspartnere til sykkelsporten åpner seg dermed. Arctic Race 
of Norway blir en enestående mulighet for norsk næringsliv, både for å markedsføre norske produkter, og også for å 
profilere Norge for aktuelle internasjonale investorer.

Anleggene er klare – et samlende arrangement                                       
Det kreves ingen nye anlegg – veien er «anlegget». Alle kan få besøk av syklistene. Arrangementene inkluderer mange 
av Norges kulturformer, og skaper derigjennom internasjonale arenaer for mange ulike deler av kultur-Norge. 

Hva er Arctic Race of Norway?



Norges profil som reisemål – spektakulær natur og levende samfunn
I en uttalelse fra reiselivsavdelingen i Innovasjon Norge heter det: «Norge oppleves i for stor grad som et øde og en-
somt land. Vi må derfor vise at det bor mennesker i hele landet vårt, at vi har en velfungerende infrastruktur, at vi gjør 
naturen mer sosial og at vi fyller naturen med mennesker og aktiviteter». 

TV-sendinger fra et sykkelritt langs kysten av Norge, med lokale folkefester og aktiviteter som appellerer til ulike 
grupper i samfunnet, er helt i tråd med det behovet som Innovasjon Norge ser med hensyn på å vise frem liv og røre, 
mennesker og aktivitet.  ”Hurtigruten minutt for minutt” viser bare litt av hva som er mulig å skape når en får i stand 
en folkebevegelse.

Arrangementsturisme
Innovasjon Norge samarbeider med Norwegian Convention Bureau (NCB) i arbeidet med å profilere Norge som et at-
traktivt vertskap for konferanser, kongresser og andre større arrangementer. Gjennom et samarbeid med ASO, ver-
dens største arrangør av idrettskonkurranser, om å arrangere Arctic Race of Norway, vil Norge få en unik mulighet til å 
styrke satsingen på arrangement og arrangementsturisme. 

Sykkelturisme
Regjeringen er opptatt av at Norge skal ha levedyktige distrikter, blant annet gjennom en satsing på naturbasert 
reiseliv. (Regjeringens reiselivsstrategi ”Verdifulle opplevelser”.) Norge tilbyr mange aktiviteter til turister, men pr. i 
dag har vi kun én større temasatsing på vandring og fiske. Innovasjon Norge ser nå på sykkel som den neste mulige 
temasatsingen. Interessen for sykkel som ferieform er stor i Norges viktige utenlandsmarkeder. Til tross for noen gode 
sykkeltilbud i Norge, så er det en lang vei å gå før Norge kan fremvise kvalitet og bredde i sine sykkelturismeprodukter. 
Her kan en aktør som Arctic Race of Norway fylle rollen som kompetanseleverandør til reiselivsaktører som ønsker å 
tilby sykkelopplevelser.

Økonomiske ringvirkninger
Et arrangement som Arctic Race of Norway vil gi økonomiske ringvirkninger som følge av inntekter fra deltakere, 
ledsagere og publikum, og som følge av at arrangørene vil foreta lokale innkjøp av varer og tjenester. Den årlige totale 
effekten på norsk økonomi er foreløpig beregnet til over 100 millioner kroner fra første år. Sysselsettingsbehovet som 
følge av disse økonomiske effektene, anslås å være på mer enn 200 personer. 

Etter hvert vil en gjennom å realisere planer om et større mosjonsritt med ryttere fra hele verden, også få en betydelig 
økning i de økonomiske effektene av arrangementet. I tillegg kommer økonomiske ringvirkninger som følge av ulike 
typer kulturelle sidearrangementer som planlegges utviklet i kjølvannet av sykkelrittet. 

De langsiktige effektene for norsk reiselivsnæring og øvrig næringsliv som følge av den unike profileringen Arctic Race 
of Norway innebærer, vil være store. Disse effektene vil imidlertid kun oppnås dersom reiselivsnæringen og annet 
næringsliv lykkes i å samarbeide om å utnytte den muligheten som ligger i arrangementet. 

Ønsker du mer informasjon?
Ta kontakt med daglig leder Knut-Eirik Dybdal 
Telefon: 920 56 326
E-post:: ghked@nordic.no



 

 

Arctic Race of Norway 

Postboks 502 

9485 Harstad                  Harstad - 25. Juli 2012 

 

Kommuner i Nordland, Troms og Finnmark. 

v/Ordfører & Rådmann 

 

Kopi til kommuner som alt har bidratt! 

Troms Fylkeskommune Kr. 12 000 000,- 

Harstad Kommune  Kr.       150 000,- 

Tromsø Kommune  Kr.       300 000,- 

Ibestad Kommune  Kr.       100 000,- 

 
 
Arctic Race of Norway – Det største årlige markedsføringsprosjektet 
av Nord-Norge og Norge igjennom alle tider, søker bidrag/garantier fra 
kommunene i landsdelen for å kunne realiseres allerede 25. juli 2013. 
 
Det internasjonale sykkeletapperittet Arctic Race of Norway har fått positiv tilbakemelding fra det 
Internasjonale Cykleforbundet (UCI), om at Arctic Race of Norway blir en realitet i 2013, med 
internasjonale sykkelstjerner på startstrek. En endelig beslutning tas i september 2012, og 
forutsetter tilfredsstillende økonomisk sikkerhet for gjennomføringen av arrangementet. 
 
Trenger støtte fra kommunene i Nord-Norge og næringslivet. 
Regjeringen har foreløpig ikke gitt økonomisk støtte eller garantier til gjennomføringen av 
prosjektet. Våre eksterne analyser/beregninger synliggjør at prosjektet allerede i de første årene vil 
gi markedsføringseffekter for Norge, og landsdelen tilsvarende mer enn 100 mill  kroner årlig. De 
samfunnsmessige effektene vil raskt komme opp i milliardbeløp.  
 
Allerede har kommuner/fylkeskommuner/næringsaktører vedtatt økonomisk støtte/garantier til 
gjennomføringen. Andre har signalisert at de snarlig vil følge opp med vedtak om å bidra. Vi håper 
at også din kommune vil være med å bidra til at vi nå endelig sammen kan sette landsdelen på 
verdenskartet. Med finansiering/garantier på 60 millioner over en 3 årsperiode (staten, fylkene, 
kommunene, næringslivet) vil sikre verdensomspennende TV-sendinger til 100-190 land. Dette er 
mulig da ASO (arrangør og eier av Tour de France), er aktiv samarbeidspartner i utviklingen, og 
gjennomføringen av Arctic Race of Norway, og har media-avtaler med 200 TV selskaper. En 
oversikt over aktører som har vedtatt pengestøtte/garantier er vedlagt. 
 

Arrangementet er planlagt gjennomført årlig langs kysten av Nord Norge i perioden juli /august 
med fem etapper. Arctic Race of Norway har ikke valgt å ha faste etapper, da vi ønsker at 
arrangementet skal ha en positiv effekt for hele landsdelen. Etappesteder for 2013 fastsettes etter 
at medfinaniseringen er på plass. For mer info se www.arctic-race.no. 
 
 

http://www.arctic-race.no/


 

 

 
 
Arctic Race of Norway imøteser Deres tilbakemelding. For mere info eller spørsmål kan dere ta 
kontakt med undertegnede. 
 
 
Med vennlig hilsen 

 
Knut-Eirik Dybdal 
Daglig leder Arctic Race 

  
Telefon :           77 00 30 05 / 920 56 326 

Fax:                  77 00 30 01 

E-post:              knut-eirik.dybdal@nordic.no  
Nett side  www.arctic-race.no  
 

 

mailto:knut-eirik.dybdal@nordic.no
http://www.arctic-race.no/
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ASO mener et nord-
norsk etapperitt kan
skape ringvirkninger
i milliardkroners-
klassen.

Den mektige franske sportsarrang-
øren mener det ligger uante mulig-
heter i å få et nordnorsk etapperitt
realisert. De ønsker ikke å spå noen

konkrete tall om ringvirkningene
til det planlagte prosjektet – annet
enn at det kan bli stort.

– Vi er bergtatte av det nordnor-
ske landskapet og naturen i områ-
det. Et sykkelritt her vil være noe
verden ikke har sett maken til tidli-
gere, sier Yann Le Moenner, direk-
tør i ASO.

ASO-sjefen hevder de får et tjue-
tall ulike henvendelser årlig fra or-
ganisasjoner som vil være på lag
med dem. Men at Arctic Race of
Norway skilte seg ut.

– Her ser vi muligheter til å skape
noe helt spesielt, sier Le Moenner.

Turismeeffekt
ASOs innflytelse i sportsverdenen
er stor. Foreløpig er de ansvarlige
for 45 forskjellige sportsarrange-
ment i 17 land, med Tour de France
og Paris-Dakar som de største.

Effekten av det tre uker lange
etapperittet i Frankrike, viser at det
genererer alene 60 millioner turis-
ter årlig til landet, ifølge ASO –
uten sammenlikning for øvrig til
Arctic Race of Norway.

– Men på sikt kan dette bli veldig
stort. Prognosene vil bli tydeligere
etter det første året, sier Claude
Rach, prosjektutviklingssjef i
ASO.

Alta-ordfører, Laila Davidsen,
var sist helg med Arctic Race of
Norway til Frankrike for å fronte
det planlagte nordnorske etapperit-
tet. Etter helgas visitt så hun store
muligheter.

– For reise- og næringsliv kan
et slikt ritt skape store inntekter.
Det kan faktisk stå om milliarder
av kroner til Nord-Norge, mener
Davidsen, som da tenker på både
turisme og salg av varer og tje-
nester i forbindelse med rittet.

Garantispørsmål
Men inntil videre må Knut Eirik
Dybdal og resten av ledelsen i Arc-

tic Race of Norway jobbe videre
med finansieringen.

Det internasjonale sykkelforbun-
det, UCI, krever at Dybdal og co.
stiller en 60 millioner stor garanti
før rittet blir en realitet.

I går kom riktignok et svært kjær-
komment bidrag fra IT Partner,
som stiller med 300.000 kroner.

– Det mangler fortsatt en del,
men det er utrolig å se det enga-
sjementet blant folk i Nord-Nor-
ge. Det gjelder både ulike bedrif-
ter og privatpersoner som ønsker
å bidra til at dette skal bli en rea-
litet, sier Dybdal til Nordlys.

– Arctic Race kan skape store inntekter – det kan stå om

MILLIARDER
EKSPONERT: Den franske sportsarrangøren, ASO, har avtale med 180 forskjellige tv-stasjoner i verden, noe som genererer totalt fem milliarder tv-seere. Arctic Race of Norway håper å få
«låne» litt av det selskapet. Her er det Edvald Boasson Hagen som blir svermet av tv-kameraer etter endt etappe i Tour de France. Foto: Mats Bang Pedersen

JOURNALIST

MATS BANG
PEDERSEN
sporten@nordlys.no
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SØKNAD OM STØTTE - OKTOBERSTEVNET 2012 
 
Vedlagte dokumenter: 

Nr. Dok.dato    Tittel 

1 04.09.2012 SØKNAD OM STØTTE TIL 
OKTOBERSTEVNE 2012 

 

 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

06.03.2012 
 

I Kirkenes Atletklubb SØKNAD OM STØTTE TIL APRILSTEVNET 

23.04.2012 U Saksbehandler Nils-
Edvard Olsen 

MELDING OM VEDTAK FRA UTVALG FOR 
LEVEKÅR 23.04.12: KIRKENES ATLETKLUBB 
- SØKNAD OM STØTTE TIL APRILSTEVNET 
2012 

25.04.2012 U Kirkenes Atletklubb KIRKENES ATLETTKLUBB - SØKNAD OM 
STØTTE APRILSTEVNET 

25.08.2012 I Kirkenes Atletklubb SØKNAD OM STØTTE TIL OKTOBERSTEVNE 
2012 
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Kort sammendrag: 
I brev av 25.08.12 søker Kirkenes Atletklubb om økonomisk støtte på kr 40.000,- til 
Oktoberstevnet 2012. 
Vedlagt søknaden følger også budsjett. 
Inneværende år finnes det ingen midler avsatt i kommunens budsjett til denne type 
arrangementer. 
 
Ut fra dette foreslår Rådmannen at søknaden avslås. 
 
Faktiske opplysninger: 
I brev av 25.08.12 søker Kirkenes Atletklubb om økonomisk støtte på kr 40.000,- til 
Oktoberstevnet 2012. 
Vedlagt søknaden følger også budsjett. 
 
Oktoberstevnet er et internasjonalt brytestevne for gutter, jenter og ungdom i alderen 12-18 
år. Dette arrangeres for 41. Gang, og er det eldste internasjonale idrettsstevne i Sør-
Varanger og Nord-Norge med deltagelse fra 4-6 nasjoner. 
 
Dette er et stort løft for klubben, men det holdes i gang med støtte fra mange instanser. 
Allikevel ”tærer” dette på klubbkassa med mellom 15. Og 20.000 kr. 
 
Rådmannens vurdering/konklusjon: 
Kommunen har gjennom mange år deltatt med økonomisk tilskudd til oktoberstevnene i regi 
av Kirkenes Atletklubb. 
Dette er et av de viktigste i forhold til utvikling av idrettssamarbeidet i Barentsregionen. 
 
Inneværende år finnes det ingen midler avsatt i kommunens budsjett til denne type 
arrangementer. 
 
Ut fra dette foreslår Rådmannen at søknaden avslås. 
 
Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for 

befolkningsvekst i alle deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og 

tjenesteproduksjon skal dimensjoneres ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere 

ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør kommunen attraktiv som bosted og 

for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 
Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i hele 
den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres vurderinger i 
forhold til følgende satsingsområder: 
 
 
Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
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Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging: 
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger: 
 
Innvilge søknaden helt eller delvis, men dette krever budsjettmessig inndekning. 
 
 
Forslag til innstilling: 
 
Utvalg for levekår vedtar å avslå søknad om økonomisk støtte til Oktoberstevnet 2012, jfr 
søknad av 25.08.12 fra Kirkenes Atletklubb. 
 
 
 
 
 

Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor ingen signatur. - 
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SØKNAD OM STØTTE BAR INTERNATIONAL 2012 
 
Vedlagte dokumenter: 
 
 
Dokumenter i saken: 

Dok.dato 
 

Type Avsender/mottaker Tittel 

13.03.2012 
 

I Pikene på Broen SØKNAD OM STØTTE BAR INTERNATIONAL 
2012 

28.08.2012 U Pikene på Broen SØKNAD OM STØTTE BAR INTERNATIONAL 
2012 

 

 
 
 

Kort sammendrag: 
  

Pikene på Broen søker om 74 000 kroner til prosjektet BAR International. 
Rådmannen anbefaler å avslå søknaden grunnet kommunens økonomiske situasjon. 
 

Faktiske opplysninger: 
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Pikene på Broen søker om videre finansiering for BAR (Artist in Residence) 
International 2011-2013, nå på programmet for 2012 (fra April 2012). Søkesummen 
er 74 000 nok. 
 
Bar International er et bevegelig workshopbasert og residency-basert prosjekt som 
handler om forskning, kunstproduksjon og formidling med utgangspunkt i Kirkenes og 
grenseområdene rundt. Programmet inviterer kunstnere fra mange land til et opphold 
i Kirkenes, og slik vil deltagerne i Bar International få muligheten til å delta i 
arrangement som Barents Spektakel, Transborder Cafe og Barents Triennalen.  
 
Av evenement som er arrangert i regi av Bar International kan eksempelvis nevnes  
”Symfoniorkester uten dirigent”, Arctic Cargo” og Me/We. 
 
For årets program søker Pikene om støtte til  
 

1. Kort residencyopphold for invitert kunstner, Eva Bakkeslett 

2. Fleksibelt opphold i vår grensenære område for 1 

lydkunstner/performancekunstner, Amund Sjølie 

3. Kort periode for en norsk og en russisk journalist/forfatter, Morten 

Strøknes/Kiril Kobrin 

4. Opphold for konseptutvikling og filmproduksjon, Knut Åsdam 

5. Opphold for grunnforskning/research Kirkenes/Murmansk, Lars Ramberg 

6. Kort opphold for invitert arktitekt, Sami Rintala 

7. Opphold for en arkitekt etter søknad, Jan Gunnar Skjeldsøy 

8. Opphold for invitert samisk multikunstner, Synnøve Persen 

9. Opphold for foresight expert/mediapersonlighet etter forespørsel, Rita Westvk 

10. Perioder for research/videreutvikling relatert til 

Barentsregionen/Nordområdene 

11. Opphold for visuell kunstner, Thale Fastvold 

12. Opphold for kunstnere fra Nordiske land utenom Norge og Russland 

 
Det totale budsjettet er på 1 174 000. Størsteparten av utgiftene søkes dekket 
gjennom Barentssekretariatet, Utenriksdepartementet, Fritt ord og Fylkeskommunen. 
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Vurdering: Ut fra kommunens økonomiske situasjon avslår Rådmannen søknaden 
 
 

Kommuneplanens hovedmål: 
Sør-Varanger kommune skal utvikles til et lokalsamfunn som gir grunnlag for befolkningsvekst i alle 
deler av kommunen. Arealdisponering og offentlig service og tjenesteproduksjon skal dimensjoneres 
ut fra en samlet befolkning på 12.000 innbyggere ved planperiodens utløp, og ha en kvalitet som gjør 
kommunen attraktiv som bosted og for etableringer og knoppskyting i privat næringsliv. 

 

Hovedmålet vil være retningsgivende for de politiske og administrative prioriteringer i 
hele den kommunale organisasjon i planperioden. Ut fra dette, skal det gjøres 
vurderinger i forhold til følgende satsingsområder: 
 
 

Næringsutvikling: 
 
 
Infrastruktur: 
 
 
Barn og ungdom: 
 
 
Kompetansebygging:  
 
 
Økonomi: 
 
 
Universell utforming, jfr. bestemmelser i plan- og bygningslov: 
 
 
 
Alternative løsninger:   
 
Søknaden innvilges og utgiftene belastes disposisjonskontoen. 
 
 
 
 
Forslag til innstilling:   
 
Utvalg for levekår avslår søknaden om økonomisk støtte til Pikene på Broens BAR 
International prosjekt 
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Bente Larssen 
rådmann 

 
 

 
 
 
 

 - Dette dokumentet er godkjent elektronisk i Sør-Varanger kommune og har derfor 

ingen signatur. - 
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